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باید جبران  به نیروی انتظامی گفتم این اتفاق در مجموعه پلیس برای مهسا امینی افتاده و یک عذرخواهی اشکالی ندارد.

| به چه حقی میگوییم وقتی خانمی بدحجاب است اجازه ندهیم به مترو سوار شود؟خسارت کنید

محمدباقر قالیباف، رییس مجلس شورای اسلامی؛ 

محمدباقر قالیباف، رییس مجلس شورای اسلامی در برنامه «ملک سلیمان» گفت:

 به چه حقی میگوییم وقتی خانمی بدحجاب است اجازه ندهیم به مترو سوار شود؟

به گزارش اسپادانا خبر، وی اظهار داشت:

مهمترین هدف دشمن در سال ۱۴۰۱ ایجاد دوقطبی است. هر دوقطبی ای که در کشور ایجاد کنیم به نفع دشمن است.

او گفت:

باید حکمرانی را به سمت حکمرانی حاج قاسم برگردانیم. ما مسئولان اگر میخواهیم جامعه را منسجم کنیم و بسازیم نباید
مردم را بسازیم، باید خودمان را بسازیم.

وی با اشاره به فوت مهسا امینی گفت:

ما مسئولان وقتی فهمیدیم اشتباه کردیم باید عذرخواهی میکردیم.

او در مورد حوادث اخیر ایران نیز گفت:

در اینکه دشمن با طراحی قبلی به دنبال بهانهای برای براندازی بود، سندهای دقیقی وجود دارد اما به
دوستان نیروی انتظامی گفتم به هر حال این خانم در مجموعه پلیس این اتفاق برایش افتاده یک عذرخواهی

که اشکالی ندارد. حرف مرد یکی نیست. حرف مرد دوتاست. هر وقت اشتباهی کردید باید عذرخواهی کنید.
عذرخواهی شفاهی هم کفایت نمیکند و باید جبران خسارت کنید.

 

[1] مجلسبرچسب ها: 
[2] حجاب

[3] اعتراض
[4] نیروی انتظامی
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